

# GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

## مدرسة جرين وود إنترناشيونال

Ref: #G05-23  
22/09/2023

Dear Parents,

We are pleased to inform you that after undergoing a thorough assessment process, your child \_\_\_\_\_ has been identified as a Gifted and Talented student at Greenwood International School. This recognition is based on the outstanding results obtained from the Cognitive Abilities Test (CAT 4) and the Hamad Bin Rashid Al Maktoum Foundation for Distinguished Academic Performance assessment.

The CAT 4, an internationally recognized standardized test, evaluates a student's cognitive abilities in various domains. We are delighted to share that your child demonstrated exceptional aptitude by achieving a score of 120 or higher in two or three batteries.

Additionally, the assessment conducted by the Hamad Bin Rashid Al Maktoum Foundation for Distinguished Academic Performance back in March 2023, further affirms your child's exceptional capabilities and potential in academic pursuits.

We believe that this recognition is a testament to your child's innate talents and strong intellectual capabilities. It is a privilege to have him/her as a student at our school, and we are committed to providing an enriched learning environment that will foster continued growth and development.

Congratulations once again on this remarkable achievement! We eagerly anticipate witnessing your child's ongoing success and development within our academic community. In the coming days, we will be in touch to discuss the personalized plan designed to support your child's unique educational journey.

Should you have any questions or require further information, please do not hesitate to contact the Inclusion Department ([rose.aurellano@greenwood.sch.ae](mailto:rose.aurellano@greenwood.sch.ae) and [rachelle.p@greenwood.sch.ae](mailto:rachelle.p@greenwood.sch.ae)).

Best Regards,  
Inclusion Department



# GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

## مدرسة جرين وود إنترناشيونال

أولياء الأمور الأعزاء،

يسعدنا أن نعلمكم أنه بعد الخضوع لعملية تقييم شاملة، تم تحديد ابنكم/ابنتكم كطالب/ة موهوب/ة في مدرسة جرين وود. حيث يأتي هذا التكريم بناءً على النتائج المتميزة التي تم الحصول عليها من اختبار القدرات المعرفية (CAT 4) وتقييم مؤسسة حمد بن راشد آل مكتوم للأداء الأكاديمي المتميز. يعتبر اختبار CAT 4 اختباراً موحداً معترفاً به عالمياً يقوم بتقييم القدرات المعرفية للطالب في مجالات مختلفة. حيث يسعدنا أن نبلغكم أن ابنكم/ابنتكم أظهرت كفاءة استثنائية من خلال تحقيق درجة 120 أو أعلى في مجموعتين أو أكثر من الأسئلة الاختبارية.

بالإضافة إلى ذلك، يؤكد التقييم الذي أجرته مؤسسة حمد بن راشد آل مكتوم للأداء الأكاديمي المتميز في مارس 2023، على القدرات الاستثنائية لابنكم/ابنتكم وإمكاناته/الأكاديمية.

يعتبر اجتياز الطالب المتميز في امتحان (CAT4) شهادة على مواهب الطالب الفطرية وقدراته الفكرية القوية، حيث أننا نفتخر أن يكون أحد طلاب مدرستنا، ونحن ملتزمون بتوفير بيئة تعليمية غنية من شأنها تعزيز النمو والتطور المستمر.

نهنئكم مرة أخرى على هذا الإنجاز الرائع! نحن ننتظر بفارغ الصبر أن نشهد النجاح المستمر لابنكم/ابنتكم وتطوره داخل مجتمعنا الأكاديمي.

في الأيام المقبلة، سنتواصل معكم لمناقشة الخطة المصممة لدعم الرحلة التعليمية المتميزة لابنكم/ابنتكم.

إذا كانت لديكم أي أسئلة أو كنتم بحاجة إلى مزيد من المعلومات، فلا تترددوا في الاتصال بقسم الدمج عبر الإيميلات التالية:

( [rachelle.p@greenwood.sch](mailto:rachelle.p@greenwood.sch). [rose.aurellano@greenwood.sch](mailto:rose.aurellano@greenwood.sch) )

أطيب التحيات،

قسم الدمج



مدرسة جرين وود إنترناشيونال  
GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL